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Välkommen E04!
Konglig Elektrosektionens ordförande har ordet

SÅ  V A R  D E T  äntligen dags att hälsa en ny kull
förväntansfulla teknologer välkomna till Konglig
Elektrosektionen. Även om jag gjorde det redan

på uppropet den 16:e augusti så är det inte förr än nu,
efter nØllegasquen, som man kan göra det på riktigt.

Under sex veckor har vi bedrivit en mottagning för alla
er nyantagna. Sex veckor fyllda med aktiviteter och fester
som bara har haft till syfte att ge er en chans att lära
känna era framtida studiekamrater, för hur det än är så
har ni fyra och ett halvt år av intensiva studier framför er
innan ni kan titulera er Civilingenjörer.

Historia och framtid
Traditionen med en mottagning, eller som det hette
under förra årtusendet, nØllning, går långt tillbaks i
tiden och om tre månader börjar planeringen med 2005
års mottagning. Men innan dess ska vi genomföra det
viktigaste momentet. Mottagningen ska utvärderas! Jag
vill härmed uppmana alla er e04:or att fylla i de
utvärderingar som ni får chansen att fylla i. Speciellt
viktigt är det att ni som inte deltog så mycket under
mottagningen berättar för oss vad ni skulle ha velat göra
istället. Antigen kan ni kontakta Jocke, 073-984 11 90
alternativt evordf@e.kth.se, eller om ni känner att ni hellre
vill prata med någon som inte tillhör sektionen så går det
alldeles utmärkt att höra av er till Kansli DEF och då i
första hand Anneli Åkesson, 08-790 63 80 eller
annelia@def.kth.se.
 
Än en gång varmt välkomna!

Eder Ordförande Svante Rohlin
eordf@e.kth.se, 0709-851050

(Och JA, ni kan ringa dygnet runt. Det gör ju alla andra.)

Jag vill härmed uppmana alla er e04:or att fylla i de
utvärderingar som ni får chansen att fylla i.

Vill du nå ut?
Vi har ett bättre sätt!


